
 
ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA 

D’ARENYS DE MAR DEL DIA 23 DE SETEMBRE DE 2013 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 23 de se-

tembre de 2013, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Pro-

moció Econòmica, 

 

Presideix el Sr. Alex Acero i Xerta, Vice-president del CPE i regidor de Promoció 

Econòmica i Comerç 

Regidor de Turisme, Sr. Roman Pascual 

Tècnica de Participació Ciutadana, Sra. Laura Espinasa 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant ERC, Sra. Annabel Moreno  

Representant ICV, Sr. Oriol Ferran 

Representant Associació de Guinguetes, Sr. Salvador Hidalgo 

 

Disculpen la seva assistència: 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

No assisteixen: 

Representant del PPC, Sra. Belén Quintero 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Presidenta d’Arenys Blau, Sra. Nuria Bertran 

Representant de la Confraria de Pescadors, Sr. Antoni Marzoa 

Representant del BLOC MUNICIPAL, Sr. Joan Soler 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de CUP-PA, Sr. Joaquim Cucurull 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Representant del Mercat Municipal, Sr. Robert Garví 

President i Alcalde, Il·lm. Sr. Estanislau Fors 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant de la UBICA, Sr. Salvador Riera 



 
 

El Sr. Alex Acero agraeix als presents la seva assistència i inicia els temes previstos a 

l’ordre del dia: 

1. Aprovació de l’acta anterior: s’aprova per unanimitat l’acta de la reunió anterior. 

 

2. Pescaturisme: El Sr. Acero explica en què consisteix turisme pesquer, i que tres 

pescadors d’Arenys han manifestat la seva voluntat de fer-ho el Sr. Pulido, Sr. Tarri-

des i Sr. Pou, a més a més, ja han fet el curs preceptiu que demana la Generalitat per 

aquesta activitat.   

La normativa fa referència únicament a la temporada d’estiu, actualment s’està par-

lant amb diverses institucions per a no limitar en aquest aspecte, si no que la única 

limitació sigui el clima.  

La Sra. Moreno pregunta per la normativa que regeix el turisme pesquer, el projecte 

del Pescaturisme i la inversió que s’ha fet de la subvenció. I el Sr. Acero li diu que es 

un Decret de la Generalitat, que li passarà, en quant al projecte i la inversió li explica 

les línies d’actuació, el turisme pesquer, el centre d’Interpretació de les Arts de la 

Pesca, que s’inaugura el 17 d’octubre, el vídeo explicatiu, un catàleg d’activitats, la di-

fusió i comunicació del projecte. 

La Sra. Moreno pregunta quan sortiran el pescadors, i el Sr. Acero explica que es fa 

a primera hora del matí, durant dos o tres hores i després al Centre d’Interpretació. 

La idea es crear atractiu turístic oferint un pack d’activitats. 

El Sr. Ramírez pregunta el preu de l’activitat, el Sr. Acero que sobre uns 50 euros 

aproximadament,  i el Sr. Ramírez diu que a altres poblacions s’ha fet i no ha donat 

resultat. 

 

3. Adjudicació de guinguetes: el Sr. Àlex Acero explica que s’està preparant un nou 

concurs d’adjudicació de guinguetes, s’estan preparant les bases, amb una novetat a 

la platja de la Musclera que es veurà afectada per la manca de sorra, i es reduirà la 

concessió. 

El Sr. Hidalgo reivindica poder participar en la preparació de les bases, com a part 

implicada i que se’ls contesti una instància que havien entrat feia dies. A més, va re-

bre una informació on es deia que la voluntat es homogeneïtzar les guinguetes, fer-



 
les totes iguals, ell manifesta que estan en contra ja que s’ha de mantenir la l’estètica 

personal i la singularitat de cada una. I que si que es podria valorar en el procés de 

concessió l’experiència de cada guinguetaire. 

El Sr. Acero diu que es un criteri de serveis tècnics, el Sr. Hidalgo i el Sr. Ramirez no 

el comparteixen ni l’entenen. 

El Sr. Hidalgo comenta que a altres poblacions els han fet posar limitador de sorolls, 

i el Sr. Acero diu que es una de les propostes dels requisits del plec de condicions.  

La Sra. Moreno pregunta qui a fet les bases i si podria prendre’n part o tenir un es-

borrany d’aquestes. El Sr. Acero explica que les bases s’estan fent des de Serveis 

Tècnics, i la col·laboració de Promoció Econòmica. 

El Sr. Ferran diu que es un criteri polític que es vulguin fer totes les guinguetes 

iguals, que els criteris tècnics son uns altres. 

La Sra. Moreno pregunta quants anys son la concessió, i el Sr. Acero diu que s’està 

parlant de fer 5 o 6 anys per a amortitzar la inversió. 

El Sr. Ferran pregunta si hi haurà reordenació a la platja del Cavaió i si es podria faci-

litar una trobada entre els guinguetaires i el regidor d’urbanisme, el Sr. Acero con-

testa que no es preveuen grans canvis i que ja hi ha hagut varies reunions i ell mateix 

ha traspassat les queixes al regidor. I que informarà als assistents tant bon punt com 

reactivi el tema amb el regidor. 

Es parla entre els assistents d’unificar l’horari de tancament, tots estan d’acord que 

al menys entre les poblacions veïnes s’hauria de fer. 

 

4. Canvis en el mercat de venda no sedentària: 

El Sr. Acero informa que s’ha canviat la ubicació de les parades que hi havia davant 

del Xifré. 

Fa mesos es va fer una consulta als paradistes sobre la situació de les vendes,i es va 

confirmar una molt forta davallada de clients de fora vila, això té a veure amb que el 

dissabte està blocat l’accés natural al parking del Xifré. El trasllat i redistribució facili-

tarà que els visitants puguin aparcar.  

El Sr. Ferran diu que no creu que tingui a veure una cosa amb l’altra. I el Sr. Ramirez 

diu que s’ha de senyalitzar millor. 



 
El Sr. Acero diu que els veïns de la part alta de la Riera van fer una recollida de sig-

natures per acostar el mercat setmanal més amunt, els canvis operats resolen dos 

qüestions: l’accés al pàrquing i la legitima reivindicació veïnal. 

Es preveu un nou concurs per a les parades vacants i l’ampliació progressiva de les 

parades. 

   

5. Informacions diverses: No hi ha. 

 

6. Pressupost participatiu del 2014 : La Sra. Espinasa explica que del 16  fins el 30 

de setembre , s’ha obert el procés participatiu de propostes de la ciutadania per a la 

millora dels serveis que ofereix l’Ajuntament. L’import total que s’ha dotat es de 

150.000 euros. 

Es valoraran i validaran amb criteris econòmics, tècnics, d’interès públic, i el 21 

d’octubre es sotmetran a votació i s’inclouran al Pressupost General les que escai-

guin.  

Aquest any la novetat es que a més d’urbanisme, hi ha altres àmbits: serveis socials, 

serveis generals i personals, turisme i promoció econòmica. 

Les butlletes estan repartides per diferents equipaments municipals i algunes boti-

gues d’Arenys.  

 

7. Precs i Preguntes 

La Sra. Moreno i el Sr. Ferran pregunta per l’estat en que es troba el viver 

d’empreses, tant de la subvenció com el projecte. El sr. Acero explica que s’ha pror-

rogat la subvenció per un any més (posteriorment s’ha comprovat que son DOS 

anys) i que no s’ha executat per que hi ha informacions contradictòries dels arqui-

tectes i tècnics envers el cost real i la viabilitat econòmica. 

El Sr. Ferran pregunta si hi ha demanda, i el Sr. Acero respon que si, tot i que baixa, 

per tal de garantir l’èxit del Viver és important l’especialització (clúster). 

El Sr. Acero remarca converses recents amb tècnics que estan estudiant solucions 

viables que encaixin dins del pressupost previst, ja que la subvenció es queda curta 

per a realitzar els treballs necessaris compromesos en el projecte. La Sra. Moreno 

comenta que ja hi ha un projecte per qual varen donar la subvenció i que o s’executa 



 
o es renuncia. I el Sr. Acero comenta que son els tècnics que han de posar-se 

d’acord si es viable fer totes les actuacions compromeses en el projecte amb els di-

ners concedits.  

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:20 

hores, agraint l’assistència i participació dels presents. 


